

سيرة ذاتية



الاسم : غسان عبدالله يوسف عبابنة

الجنسية : الأردنية

تاريخ الميلاد : 1974 - 11 - 1

المتحرك : 0501758402

البريد الإلكتروني : Ghassan.Ababneh@yahoo.com

المؤهل العلمي :

- بكالوريوس دراسات إسلامية / عام 2000 م
- ماجستير أساليب ومناهج تدريس / عام 2005 م
- دكتوراه فلسفة تكنولوجيا التعليم / عام 2015 م

الخبرات :

- تدريس العلوم الإسلامية في وزارة التربية والتعليم الأردنية لمدة (4) سنوات.
- تدريس التربية الإسلامية في دولة الإمارات العربية المتحدة من عام 2007 ولغاية الآن.
- تدريس التربية الإسلامية في المدارس الأهلية الخاصة في الشارقة لمدة (3) سنوات نظام وزاري ولكافة المراحل .
- تدريس مادة التربية الإسلامية في مدرسة ويس جرين الدولية لمدة (4) سنوات نظام بريطاني ولكافة المراحل.
- تدريس التربية الإسلامية في مدارس الإمارات الوطنية – فرع الشارقة منذ تأسيسها ولغاية الآن ، نظام البكالوريا الدولية .
- تدريس التربية الإسلامية لمختلف المراحل بالنظام الوزاري والبريطاني والامريكي ونظام IB البكالوريا الدولية .
- رئيس قسم التربية الإسلامية والوطنية في مدارس الامارات الوطنية – الشارقة.
- دورة برمجيات الحاسوب معتمدة من وزارة التربية والتعليم الأردنية .
- حاصل على شهادة القاعدة النورانية .
- حاصل على شهادة مدرب معتمد في اعداد المتدربين TOT .
- حاصل على شهادة MYB في برنامج السنوات المتوسطة من البكالوريا الدولية .
- حاصل على شهادة BYB في برنامج السنوات الابتدائية من البكالوريا الدولية .
- دورات تربوية في مختلف المواضيع التربوية .

CV



**Ghassan Abdullah
Yousef Ababneh**

Mobile no: +971501758402

Email: Ghassan.Ababneh@yahoo.com

Nationality: Jordanian

Date of birth: 01/11/1974

Objective

Seeking challenging position in a well known & reputable organization, where my professional skills, experience, abilities and energies will be utilized to their full potential. To serve humanity by devotion, hardworking and sincerity to profession.

Education

- * **Bachelor** of Islamic Studies (2000).
- * **Master** in Methods and Curriculum Teaching (2005).
- * **PHD's** in Educational Technology.

Work experience

- Teaching Islamic Studies in the Jordanian Ministry of Education for 4 years.
- Teaching Islamic Studies in the United Arab Emirates from 2007 till now.
- Teaching Islamic Studies in private schools in Sharjah for a period of (3) years Ministry of Education Curriculum for all stages.
- Teaching Islamic Education at Wes Green International School for (4) years British Curriculum for all stages.
- Teaching Islamic Studies at Emirates National Schools - Sharjah Branch 2015 until now, the International Baccalaureate Curriculum.
- MYP Coordinator for Islamic Studies- Emirates National Schools -Sharjah
- Teaching curricula and general teaching methods at the College of Granada - Jordan for two years.
- Teaching various educational materials at the University of Creative Sciences - United Arab Emirates.

Computer Literacy and skills

- TOT certificate in the preparation and qualification of trainers. (Internationally certified trainer).
- Computer software course accredited by the Jordanian Ministry of Education.
- MYP certificate in the International Baccalaureate Intermediate Years Program.
- PYP certificate in the International Baccalaureate Intermediate Years Program.
- Member of the Association of Arab Scientific Researcher - Educational courses in various educational topics